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Technische sessie over Verkoopproces Ambachts- en Baljuwhuis 

 

Besluit: 

De aanwezige commissieleden stellen technische vragen die allemaal beantwoord 

worden. 

 

1 

 

Opening en vaststelling agenda 

 

Besluit: 

Aanwezig zijn: Bas van Benschop, Patricia Kortekaas, Mark van Oostrum, Rene 

Zoetemelk, Cees Bremmer, Adriaan Andringa, Kay van der Hoop, Esther Mieremet, 

Jolien Schroot, Joop Bos, Albert Deuzeman, Paul 't Lam, Fer de Boer, Hans van der 

Elst, Glenn Zeelt, Marjolijn Eshuis, Ad de Graaf, Arnold Posthuma, Erik Maassen, 

Remco van Riet, Geert Jan van den Ende, Marleen Persoon, Katrien van Meenen en 

Bram Reinke. 

 

2 

 

Spreekrecht 

 

Besluit: 

Mevrouw Oldeman spreekt in over het fietsverbod in de Schoolstraat. De heer Ten 

Dam spreekt in over de bewonersparticipatie bij het project Wagtendonkstraat. De 

wethouder zegt toe de raad te informeren over de stand van zaken van de 

participatie van dit project. (toezegging) 

 

3 

 

Terugkoppeling gemeenschappelijke regelingen 

 

Besluit: 

Als raadsrapporteur geeft Joop Bos een korte terugkoppeling uit de AB vergadering 

van de Omgevingsdienst West Holland. 
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Toelichting RKC op onderzoeksrapport onderwijshuisvesting 

 

Besluit: 

Martijn Spaan geeft namens de Rekenkamercommissie een toelichting op het 

rapport over onderwijshuisvesting. Hij en Eline Kragt van bureau EIB beantwoorden 

diverse technische vragen. 
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Onderzoeksrapport RKC onderwijshuisvesting 

 

Besluit: 

De commissie is positief over het duidelijke rapport dat de Rekenkamercommissie 

heeft opgeleverd. De onderdelen waarvoor door diverse fracties aandacht wordt 

gevraagd zijn onder andere: het binnenklimaat van scholen, het prefab bouwen, de 

benodigde ambtelijke capaciteit op dit onderwerp en de VNG normen. Een paar 

fracties voelen wel iets voor het instellen van een reserve, maar dit voorstel vindt nu 
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geen meerderheid. Een aantal fracties wil de aanbevelingen overnemen. Maar de 

meerderheid van de commissie wil de aanbevelingen beschouwen in een breder 

kader van investeringen waarover de raad keuzes moet maken. Het moment om dat 

te doen is bij de behandeling van de kadernota in juli van dit jaar en bij eventuele 

actualisatie van het Integraal Huisvestingsplan. Daarom adviseert de commissie de 

raad om voor nu kennis te nemen van de aanbevelingen en adviseert de nieuwe 

raad om de aanbevelingen te betrekken bij de besluitvorming over de kadernota in 

juli 2022. 
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Fietsverbod Schoolstraat 

 

Besluit: 

Een meerderheid van de commissie is voorstander van behoud van het 

gewijzigde  fietsverbod. Een aantal fracties pleit voor opheffen van het verbod of een 

verbod op zeer beperkte tijden. ONS Voorschoten kondigt een amendement aan. Het 

voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd in de raadsvergadering. 
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Verkoopproces Ambachts- en Baljuwhuis 

 

Besluit: 

De fracties wisselen verschillende standpunten uit. Sommige fracties hebben moeite 

met beslispunten 1 en 2 en nemen deze nog mee terug naar hun fractie alvorens 

een standpunt te bepalen. Andere fracties geven aan akkoord te zijn met 

beslispunten 1 en 2, maar zijn tegen beslispunt 3 of hebben de wens dit beslispunt 

te amenderen. Het voorstel wordt als bespreekpunt geagendeerd in de 

raadsvergadering. 
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Zienswijze begroting Stichting VOS 

 

Besluit: 

Voor de meeste fracties is dit voorstel een hamerstuk, maar de SP en ONS willen het 

graag bespreken in de raadsvergadering. De SP wil een tekst toevoegen aan de 

zienswijzebrief over flexibele arbeidscontracten. 
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Toezicht en handhaving van energiebesparingsplicht bij bedrijven en 

instellingen. 

 

Besluit: 

Vanwege de beperkte spreektijd die sommige fracties hebben, vindt geen volledige 

bespreking plaats. De fracties die wel het woord voeren, zijn verdeeld over de 

aanbevelingen. Sommigen kunnen zich vinden in de reactie van het college op de 

aanbevelingen en anderen weer niet. Daarom lukt het de commissie niet om een 

advies aan de raad te geven. Dat betekent dat de raad de bespreking vervolgt en 

daarna een besluit neemt over het al dan niet overnemen van de aanbevelingen. 
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Wensen en bedenkingen m.b.t. het ontwerpbesluit oprichting Stichting 

Risicobeheer Veiligheidsregio’s 

 

Besluit: 

De commissie gaat akkoord met het voorstel dat als hamerstuk in de 

raadsvergadering wordt geagendeerd. 
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Voorbereiden AB RDOG 16 februari 2022 
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Besluit: 

Dit agendapunt is van de agenda verwijderd vanwege het ontbreken van stukken en 

een oplegnotitie. 
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Stand van zaken toezeggingen, moties, amendementen en schriftelijke 

vragen 

 

Besluit: 

Het CDA doet navraag naar de afdoening van twee moties: 

101 over beleid voor en evaluatie van vroeg- en voorschoolse educatie: de 

wethouder antwoordt dat er slechts één aanbieder is bij gebrek aan andere 

gegadigden. Er vindt een evaluatie plaats en de beleidsnotitie zal herijkt worden. 

157 over alternatieve kostendragers vooronderwijshuisvesting: de wethouder 

antwoordt dat er gesprekken zijn met de Nutsschool en Fortgensschool. De Nuts 

heeft aangegeven graag samen met de Emmaus gehuisvest wil worden, waardoor de 

focus nu op de Fortgens ligt. Als de plannen concreter zijn, wordt meegenomen of er 

alternatieve kostendragers zin. Daarnaast wordt ook gekeken hoe overige kosten 

(o.a. sloop en tijdelijke huisvesting) beperkt kunnen worden. 
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Rondvraag en actuele bestuurlijke aangelegenheden 

 

Besluit: 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
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Sluiting 

 

Besluit: 

Ca. 23.45 uur. 

 

 


